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PROTOKÓŁ NR 4/15

ze wspólnego posiedzenia Komisji do spraw Budżetu RM 
w Augustowie wraz z przewodniczącymi pozostałych Komisji Rady Miejskiej w Augustowie

z dnia 26 stycznia 2015 r.

Obecni członkowie Komisji i przewodniczący pozostałych Komisji – wg załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

- Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta,

- Pan Filip Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej,

- Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza,

- Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta,

- Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM,

- przedstawiciele prasy.

Porządek posiedzenia:

1. Omówienie i zajęcie stanowiska w formie opinii zbiorczej 
w sprawach zgłoszonych przez poszczególne Komisje Rady do 
projektu budżetu na 2015 rok.

Posiedzenie Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie otworzyła Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji. Zapoznała
obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad. pkt 1

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji powiedziała, że tematem dzisiejszego posiedzenia Komisji do spraw Budżetu RM wraz 
z przewodniczącymi pozostałych Komisji RM będzie omówienie i zajęcie stanowiska w formie opinii zbiorczej w sprawach zgłoszonych przez poszczególne
Komisje Rady do projektu budżetu na 2015 rok. Poinformowała, że Komisja do spraw Budżetu RM wyraziła pozytywną opinię na temat projektu budżetu miasta
na 2015 r. 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 
2 głosach wstrzymujących się.

Pani Joanna Lisek – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej RM poinformowała, że Komisja Rewizyjna RM, w obecności 3 członków, wyraziła pozytywną
opinię na temat projektu budżetu miasta na 2015 r. 2 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej RM poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa RM wyraziła pozytywną
opinię na temat projektu budżetu miasta na 2015 r. 
3 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 5 głosach wstrzymujących się.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej RM poinformowała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Uzdrowiskowej RM i Komisji
Rozwoju RM został wniesiony i przyjęty wniosek formalny 
o usunięcie z zadań inwestycyjnych projektu budżetu miasta na 2015 r. następujących pozycji:

- nr 1 – przebudowa ulicy Rynek Zygmunta Augusta,

- nr 7 – dokumentacja parku linowego,

- nr 6 – budowa lodowiska, jako dokumentacja projektowa,

- nr 11 – odbudowa umocnienia brzegu rzeki Netty w Augustowie.

Następnie zgłoszono i przyjęto wniosek formalny o wprowadzenie do zadań inwestycyjnych projektu budżetu miasta na 2015 r. następujących pozycji:

- realizacja skate parku w technologii projektuj buduj – 300 000 zł,

- dokumentacja projektowa ścieżek rowerowych na terenie całego miasta – 80 000 zł,

- dokumentacja projektowa bazy narciarzy wodnych na Osiedlu Lipowiec – 45 000 zł,

- dokumentacja projektowa Plaży Dąbek – 45 000 zł,

- dokumentacja przygotowawcza lądowiska /dokumenty potrzebne do dokumentacji projektowej/ - 15 000 zł,

- analiza ekonomiczna modernizacji oświetlenia ulicznego w technologii led – 25 000 zł,

- opracowanie dodatkowych planów miejscowych – 140 000 zł,

- budżet obywatelski – 100 000 zł,

- rezerwa celowa na inwestycje i zakupy inwestycyjne – 750 000 zł.

Pani Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Uzdrowiskowa RM wyraziła pozytywną opinię na temat projektu budżetu miasta na 2015 r. wraz ze zmianami 5
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju Rady Miejskiejpoinformował, że Komisja Rozwoju RM wyraziła pozytywną opinię na temat projektu
budżetu miasta na 2015 r. wraz ze zmianami 8 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 2 głosach wstrzymujących się.

Pan Filip Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił następujące propozycje zmian do projektu budżetu na 2015 r.:

- kwotę 44 000 zł zaplanowaną na posadowienie na wodzie posągu „Gołej Zośki” przy ośrodku „Goła Zośka” przesunąć na tzw. budżet obywatelski,
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- kwotę 44 000 zł zaplanowaną na posadowienie na wodzie posągu „Gołej Zośki” przy ośrodku „Goła Zośka” przesunąć na tzw. budżet obywatelski,

- wykreślić pozycję do budowy placu fitness, czyli tzw. siłowni na powietrzu i wprowadzić rozbudowę placu zabaw dla dzieci przy ul. Rybackiej, co jest inwestycją
oczekiwaną przez mieszkańców.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji powiedziała, że zmiany, jakie zaproponował Pan Przewodniczący Rady Miejskiej są zmianami,
których można dokonać w ciągu roku. Zmian w budżecie będzie można dokonać w trakcie roku na sesji Rady Miejskiej, o ile Państwo Radni wyrażą na to zgodę.

Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta zwróciła uwagę, że 
w budżecie miasta na 2015 r. można założyć określoną kwotę, rezerwę na realizację wniosków mieszkańców, ale formalnie nie można tego nazwać budżetem
obywatelskim. W tym przypadku Państwo Radni będą decydować, które inwestycje zaproponowane przez mieszkańców będą realizowane. Tworzenie budżetu
obywatelskiego wymaga czasu i działania zgodnego 
z procedurami określonymi przepisami prawa. Powiedziała, że realizacja planów miejscowych nie będzie ujęta w planie inwestycyjnym tylko w wydatkach
bieżących projektu budżetu.

Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM powiedział, że zadanie inwestycyjne wprowadzane
do projektu budżetu nie może nosić nazwy zaproponowanej przez Państwa Radnych, tj. „analiza ekonomiczna modernizacji oświetlenia ulicznego w technologii
led”, ponieważ jest to niezgodne z przepisami ustawy 
o zamówieniach publicznych. Pan Kierownik zaproponował tytuł tej inwestycji w brzmieniu: „przebudowa oświetlenia ulicznego – dokumentacja projektowa”.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie propozycję zmian do projektu budżetu miasta Augustowa na 2015 r., które
odczytała Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej RM. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja do spraw Budżetu
przyjęła zgłoszone wnioski 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta pozytywnie zaopiniował poprawki zgłoszone przez Komisje RM i przyjął je do realizacji.

Komisja do spraw Budżetu RM postanowiła wnioskować do Rady Miejskiej o podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta Augustowa na 2015 rok wraz ze
zmianami.
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